
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Referat af møde d. 1. oktober 2024 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Marienlyst 

Formøde for forældre 17.30- 18.00 

 

Mødedeltagerere 

 

 

     

Dagsorden 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 
  Godkendt. 

   

Maria har udvidet kategorier for dagsordenpunkter med ”tilsyn”, for at 
tydeliggøre hvornår et punkt bidrager til løsning af bestyrelsens 

tilsynsopgave. 
 

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen  Orientering 15 min 

  Joy orienterede om aktuelle emner.  
 

Budget 2025 er ikke endeligt godkendt endnu, men forventes at blive 

det. I korte træk vil der blive tilført midler til det specialiserede område 
og til skolerne generelt. Der vil være ændringer i fraværstilbuddene, 

men ikke fra næste skoleår. Der vil ske korrektion i sommerferietilbud og 
åbningstid i fritidstilbud. Basen vil blive reduceret fra skoleåret 

2026/2027. Budgetprocessen kan følges på Frederikssund Kommunes 

hjemmeside. 
 

Trivselsstrategien og pædagogisk lørdag er skudt godt i gang og 8. 
klasserne var med på dagen, hvor de fremlagde produkter som de havde 

produceret med udgangspunkt i punkterne fra trivselsblomsten. Lærerne 

udarbejdede tilsvarende produkter og strategier for det videre arbejde 
med trivselsstrategien på dagen.  

 

Forældrerepræsentanter: 

Maria Britt 

Mette Horsleben 

Thomas Sander Hansen 

Maria Vedby Kristensen 

Ania Torpsgaard Larsen (afbud) 

Ulrich Lind (afbud) 

Kristine Palsgaard  

Camilla Herlev Vindeløv Holm (afbud) 

Josefine Roos 

Jean Paul Budete (afbud) 

Julia Revling Steenbuck (afbud) 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Frimann Hansen 

Jette Low (referent) 

 

Elevrepræsentanter: 

Lianna  

Helle  

 

Sekretær 

Sabine Bartholin (afbud) 
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Gården på MA er ved at være klar. Der er sået græs. Området vil blive 
udlagt til afslapnings- og hyggeområde. 

 
Gardiner og andre tiltag er blevet sat i værk, for at forbedre 

forholdene på matriklerne, fx gardiner i Basen. 

Der er gang i en helhedsplan for Campus-området. De unge vil blive 
deltagere i at komme med input til hvordan en helhedsplan skal se ud. 

 
Frisættelse er på dagsordenen og vil på Trekløverskolen indebære 

drøftelser om hvilken skole, som eleverne og personalet ønsker. Vil blive 

drøftet med forældre, børn og efterfølgende med personalet. 
 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  Orientering 10 min 

  Helle og Liana: 
Elevrådet er ved at planlægge gallafest og beslutte hvilket tema der skal 

vælges. Der har også været talt om ”Store Praledag”, som er målrettet 
afdeling Marienlyst. 

 

Der er endnu ikke afholdt elevrådsmøder på afdeling Falkenborg og 
afdeling Græse Bakkeby. 

Sag nr. 4 Elevfravær   Tilsyn 10 min 

Rapport blev gennemgået. Der var et par spørgsmål til 
sammenligningsgrundlag samt det angivne antal elever i klasserne, som 

for nogle klasser så meget højt ud.  Joy og Jette undersøger og vender 
tilbage omkring spørgsmålene på næste skolebestyrelsesmøde. 

Sag nr. 5 Sygefravær   Tilsyn 10 min 

Fraværsstatistikken bærer præg af at der har været en del 
langtidssygemeldte, som har været fraværende af forskellige årsager og 

som har trukket fraværet i vejret. Der har været nogle måneder, hvor 

fraværet har ligget højere end samme perioder sidste år.  

Sag nr. 6 Status på budget  Tilsyn 20 min 
Joy og Jette gennemgik status på budgetopfølgningen og svarede på 

spørgsmål. Det er forventningen at budgettet kommer til at balancere. 

Sag nr. 7 Evaluering af forældremøder Debat 30 min 
Thomas og Kristine var til stede på forældremøderne for at orientere om 

skolebestyrelsens arbejde, men fik ikke mulighed for at komme med 
deres indlæg. 

 

Joy foreslog at der fremadrettet bliver udarbejdet 2 slides som 
omhandler skolebestyrelsen, som kan præsenteres på forældremøderne. 

 
Det blev drøftet om det er alle årgange eller måske primært  1. og 7. 

årgang at det giver mening at præsentere skolebestyrelsen for 

forældrene. Det blev drøftet, at det opleves af forældrene, at der bruges 
mange fagudtryk. Når der bruges fagudtryk kræver det en forklaring af 

hvad termerne betyder.  
 

Der var positive tilbagemeldinger på at samle alle forældre først og 
derefter fordele sig ud i de enkelte klasser. 
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Der var efterspørgsel efter en gennemgang af skolens organisation, 

hvem forældrene kan kontakte i hvilke sammenhænge og hvem der har 
hvilke ansvarsområder. 

Sag nr. 8 Meddelelsesbogen   Tilsyn/debat 30 min 

Joy orienterede om status og hvordan der følges op på 

meddelelsesbogen og hvilken form man anvender på de enkelte 
matrikler. 

 
Der er en oplevelse af at det er svært at finde meddelelsesbøgerne og 

der vil være fokus på det i løbet af den kommende periode, så det bliver 
tydeligt hvad meddelelsesbogen er, hvor man finder den henne og 

hvordan man bruger den.  

 
Meddelelsesbogen er tænkt som et dialogværktøj og en erstatning for 

elevplanerne. Der vil være fokus på fagene dansk og matematik samt 
ressourcesyn, hvad eleven kan, fokusmål og hvad eleven kan have brug 

for hjælp til. 

 
På afdeling Marienlyst anvendes meddelelsesbogen i Teams, på afdeling 

Falkenborg og afdeling Græse Bakkeby anvendes meddelelsesbogen i 
”Min uddannelse”.  

 
Joy sender mere info ud sammen med referatet. Derudover vil der blive 

udarbejdet en lille vejledning, som vil blive distribueret. 

Sag nr. 9 Personalenyt  Orientering 10 min 

Der er ansat en ny ressourcepædagog til Græse Bakkeby, som starter 
efter efterårsferien. 

Sag nr. 10 Evt. 

Der er ønske om at eleverne får et printet skema fra skoleårets start, så 
man bevarer overblikket og evt. kan sætte et printet eksemplar på 

køleskabet eller lignende. 

  Det blev drøftet om man kunne gøre tiltag for at eleverne fra 
indskolingsmatriklerne kan få bedre kendskab til afdeling Marienlyst, så 

det bliver et mere naturligt valg at fortsætte på afdeling Marienlyst efter 

6. klasse.  
 

Sag nr. 11  Punkter til næste gang 

  Der henvises til årshjulet, hvorfor punktet vil udgå fremadrettet. 

  

 

 


